

Referat styremøte Alvøen lokalforening 16.10.2023

Deltakere: Stian, Ole-Jørgen, Stig-Viggo, Anne-Turid, Marit og Stein.

Saksnr.	Sak	Ansvarlig
1	Skilt på knutepunkt i Alvøen. - Vedtatt på tidligere styremøte å kjøpe inn flere skilt, feks. Gosen, Mauradalen, Andersplass, Reset, Smittet, (Bakka)geilen, Holmen, Gabrielsbakken, Bakkastølen, etter innspill på facebook. Besluttet tidligere at vi bestiller 9 nye skilt, Asker produkt AS. Fått tilsendt bestillingsskjema, må fylle ut og sende tilbake.	Info Marit
2	Ramsvikveien synker - Må ha klart alternativer til årsmøtet, og det må også avklares hvordan kostnaden skal fordeles ift. at mange andre enn oppsitterne der bruker veien. Må settes opp alternative løsninger med regnestykker, så får årsmøte stemme. Alternativer som er diskutert i veiutvalget og med andre naboer: - Forsøke å starte med å senke kummen på flaten v/ Sørhavnsveien, og senke rørene fra veien til kummen i lavere grøft, se om dette gjør problemet med overvann mindre. I tillegg legge et rør under veien, og heve veien noe. Men vet ikke om kummen stopper i fjell, dette vet man ikke før det er brukt noe midler på å grave opp og se dette. Dette kan tas fra budsjettet på vedlikehold vei. Veien videre nå: Nytt møte i veiutvalget (v/ Stig Viggo, Marit, Stian, Tom, Oddmund og Didrik). Avtale ila uke 43.	Marit/ Stig-Viggo
3	Hjemmesiden - Oppe og går på alvoen.org. Må legge inn årsmøtereferater etc på nytt, siden må omorganiseres nå. Gjøres ved anledning.	Marit/Info

4	Evaluering arrangement/aksjon siden sist møte - Medlemsfest: Kommet flere innspill ift. hvordan medlemsfesten skal organiseres, ift. betaling, dugnadsdeltakelse, kostnader etc, om de heller skal være en fest der medlemmer tar med mat og drikke selv. Blir sak på årsmøtet, da det er kommet forslag.	Info
5	Neste arrangement/aksjon iht årshjul - Avtale datoer lokalet vår 2024 - Brøyteavtale - Halloween Eventuelt - Felles møte med konsertkomiteen etter de har hatt møte med Bymuseet 2. november, for å vurdere om det skal avholdes konserter. Setter opp felles møte 30. november. Komme med forslag til at vi lager retningslinjer for hvem som kan være med og jobbe dugnad på konsertene. - Innspill fra medlem om flere råtne trær som står i fare for å falle ned. Det er ikke ALF sitt ansvar å ta ned trær eller bidra økonomisk. Sjekke ut ansvarsfordelingen, dialog videre med grunneier(e). - Teltet - slutte å leie ut, mangler flere vegger, ser og litt shabby ut. Vurdere om vi trenger ny teltduk. Tar bort fra nettsiden ift. leie.	Marit Stig-Viggo Info Info Info
	Neste møte: 30.november	

[illegible]

[illegible]